



**Weill Cornell
Medicine-Qatar**

Win an educational trip to New York

Calling all Qatari high school students! Weill Cornell Medicine-Qatar is pleased to announce its annual high school essay competition, Healing Hands, encouraging young people to share their views on becoming a doctor in Qatar. Four lucky winners will be awarded the WCM-Q Doctor of the Future Summer Scholarship: a fully funded two-week experience of a lifetime. The winners will visit prominent research laboratories and learn from distinguished faculty at Weill Cornell Medicine and Cornell University in New York. The winners and finalists in the essay competition will also receive honorable mentions in a reception hosted by the Dean of WCM-Q.

Essay topic: Regenerative Medicine

Regenerative medicine aims to repair and regenerate damaged cells, tissues, and organs using advanced stem cell and gene therapeutic techniques. Although it holds great promise for treating traumatic injuries, degenerative disorders, and chronic diseases, regenerative medicine is not without risk.

Write an 800-word essay exploring the potential benefits and harms of regenerative medicine in which you present your views on the issue and situate your response in the context of contemporary healthcare in Qatar.

Terms & conditions:

1. This competition is only open to Qatari nationals currently enrolled in high schools and pre-college programs.
2. Submit your essay online at:
<https://wcmqprod-activitymanagement.odoo.com/jobs/detail/healing-hands-4>
3. The essay must be an original work and in English, and be no longer than 800 words.

Submission deadline: April 30, 2023

Apply Here

For additional information, please contact the Office of Student Outreach & Educational Development:
healinghands@qatar-med.cornell.edu or call **4492 8521**



WCMQ_Outreach



WCMQOutreach



WCMQOutreach



وايل كورنيل للطب-قطر

اربح رحلة تعليمية إلى نيويورك

دعوة لجميع الطلاب القطريين في المرحلة الثانوية! يسرّ وايل كورنيل للطب - قطر أن تعلن عن مسابقتها السنوية لكتابة المقال "الأيدي الشافية" المخصصة للمرحلة الثانوية والهادفة إلى حثّ فئة الشباب على إبداء آرائهم بشأن اختيار مهنة الطب في قطر. وسيفوز 4 طلاب بمنحة طبيب المستقبل الصيفية، وهي كناية عن رحلة مدفوعة التكاليف إلى نيويورك لمدة أسبوعين لزيارة مختبرات البحوث المتطورة في وايل كورنيل للطب وفي جامعة كورنيل. سيستلم الفائزون الأربعة شهادات تقدير إلى جانب الطلاب التي وصلت مقالاتهم إلى التصفيات النهائية، وذلك خلال حفل يدعو إليه عميد الكلية.

موضوع المقال: الطب التجديدي

يهدف الطب التجديدي إلى ترميم وتجديد الخلايا والأنسجة والأعضاء التالفة أو المتضررة بالاستعانة بتقنيات علاجية متقدّمة قائمة على الخلايا الجذعية والجينات. وينطوي الطب التجديدي على آفاق واعدة على صعيد علاج الإصابات الرّضية والاضطرابات التّكسّية والأمراض المزمنة، لكنه لا يخلو من المخاطر. اكتبوا مقالاً في حدود 800 كلمة تستكشفون فيها الفوائد والأضرار المحتملة للطب التجديدي، وتُعبّرون فيها عن وجهات نظركم في هذه المسألة، وتتناولون ذلك في سياق الرعاية الصحية المعاصرة في دولة قطر.

الشروط والأحكام:

- 1- المسابقة متاحة فقط للطلاب القطريين في المرحلة الثانوية ومرحلة ما قبل التعليم الجامعي
- 2- للمشاركة يُرجى زيارة الموقع التالي:
<https://wcmqprod-activitymanagement.odoo.com/jobs/detail/healing-hands>
- 3- يجب أن يكون المقال أصيلاً ومكتوباً باللغة الإنجليزية وألاّ يتعدّى 800 كلمة

آخر موعد للتقديم : 30 أبريل 2023

للتقديم، يُرجى الضغط هنا

للاستفسار، يرجى التواصل مع مكتب التواصل الطلابي والتطوير التعليمي:
4492 8521 أو healinghands@qatar-med.cornell.edu



WCMQ_Outreach



WCMQOutreach



WCMQOutreach